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Møde Bruger –pårørende møde  

Tid 4. juni 2020 kl. 10.00 

Sted Thulebakken 6 

Deltagere  

Birgit W Petersen 

Lisbeth Christensen 
Marianne Lauersen 

Carsten Estholm 

Birthe Christophersen 
Pia S Madsen 
Oddrun A Dahl 
Maja Strelander  

Afbud 

 

Carsten Estholm  
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1 Godkendelse af Dagsorden: godkendt. 

2. Godkendelse af referat: godkendt  

3. Nyt fra beboer.: Birgit: hvornår starter malingen af træværket?  

Demente ”fylder” meget i fællesrummene, der kan være store 
humørsvingninger, som giver en dårlig stemning. Personalet får 
ros for deres indsats, men kan der gøres noget ved visiteringen?  

Pia: vi bliver spurgt om vi kan rumme en ny beboer med demens 
symptomer, og man flytter ikke en person som udvikler demens. 

Maden: Kødet er stadig tørt og sejt, kun få formår at stege det 
godt. Morgenmad og frokost er super. 

Pia: Vi taler med aftenvagten, og køkkenet om der kan ændres 
på tilberedningen.  

4. Nyt fra pårørende. Lisbeth: retningslinjer for besøg på pleje-
hjem. Hvordan er det nu med forvaltningen.  

Pia: vores retningslinjer er uændrede. Vi har besøgstelte, som 
fungerer rigtig godt. Der kan aftales gåtur med pårørende med 
ledelsen.  

Opfølgning på kontaktpersoner: spørg endelig personalet om 
hvem der er kontaktperson hos din pårørende.  

Plejeboliger Thulebakken 
 
Ældre- og Handicapforvaltningen 
Thulebakken 2 - 4 og 20 
9000 Aalborg 

 
Init.: MST 
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Hvordan i denne tid (Corona) med postkasse tømning?  

Pia: Der aftales individuelt, der hvor pårørende ellers tømmer. 

Ring på afdelingen og aftal med personalet hvordan. Eventuelt 
kan brevene tages med ned i teltet ved besøg.  

Marianne: Hvordan med aktivitetspersonalet, hvor er de i Corona 
tiden? Kan de gøre en forskel på plejehjemmet? 

Pia: Nogen arbejder på andre plejehjem, andre er sendt hjem. det 
sidste vi har fået udsendt, er at de så småt begynder at åbne op 
fra uge 24.Vi har haft Lene, fra bedre ældre liv mandage –
tirsdage og onsdage ,1 dag i hvert hus. Hvor der har været gym-
nastik- gåture osv.  

5. Nyt fra lokalrådet. Vi har ikke noget nyt fra Carsten. 

6. Nyt fra ledelsen. Kost regningen er ved en fejl ikke kommet ud 
i denne måned, derfor kommer der dobbelt i næste måned. Køk-
kenet beklager meget.  

Pårørende på Thulebakken får i dag, sendt nyt brev ud om besøg 
er udvidet til også at gælde lørdag og søndag.  

Plejehjems lægen Mie Aarup er startet, og det fungerer rigtig 
godt.  Forrige læge Kim Villadsen har solgt sin klinik, så dem der 
var tilknyttet Kim Villadsen, har mulighed for at blive tilbudt Mie 
Aarup. 

Vi har i cornatiden haft besøg af symfoniorkesteret, med stor 
succes. Ligeledes har børnekor fra Stolpedal skolen 1C været og 
synge sammen med beboerne, begge dele udendørs i herligt 
vejr.  

Der har været arrangeret bankospil, manicure, lyttet Philip Faber 
fælles sang) og hygge i husene. 

Der er igen åbnet op så fodterapeut, frisør og fysioterapien kan 
komme til beboerne.  

Vi vil gerne at der tænkes tanker omkring adventslørdagene i 
december måned. Skal det måske fremover være husvise arran-
gementer, har I gode ideer til anden underholdning? Vi har musik 
med Henriette og John – Bankospil som faste arrangementer. 

7. Eventuelt.  

 

Næste møde er d. 17.09.20 kl. 10.00. 
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Referent Maja Strelander 

 
 

 


